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Spelar- och föräldramöte 
Den 9 april 2024 var det först spelarmöte och efter det föräldramöte. Bägge mötena tog upp 
snarlika saker, ur olika perspektiv därför blir det ett inlägg. Viktig information till föräldrar längst 
ner. 

• Månadens spelare blev för tre månader. Dessa tjejer har på olika sätt visat framfötterna. 
Elma (januari), Alicia (februari) samt Laura (mars). 

• På sista matchen mot Arvika visade Tiana prov på stor sportsmannaanda gentemot det 
andra laget. Hon lyftes genom att få en verbal guldstjärna.  

• Tjejerna fick frågan:  Hur känns laget just nu? Summan av det hela var att det både var 
positivt och negativt:  

o Snälla mot varandra 
o Alla är bra på basket 
o Helt okej 
o Bra pepp  
o Visa är respektlösa 
o Jobbigt 

Två av tjejerna skrev ”röv” på arabiska. Detta är verkligen inte okej. 

• Vad behöver laget jobba på (inte basketmässigt)? 
o samarbete  
o bråka inte  
o vi lämnar allt utanför, utanför  
o inga negativa kommentarer  
o attityden mot varandra  
o mer respekt 
o drama lämnas utanför hallen 

• Vad tar vi med oss till nästa säsong så det blir ett bättre klimat?  
Diskussion i slumpade smågrupper, stora gemensamma nämnaren var att köra 
lagaktivitet men inte basketrelaterat för att få ihop laget bättre.  

• Göteborgsfestivalen 
o Allmän info – se tidigare inlägg på laget  
o Förutom coacherna Elin och Adam hjälper Gretas föräldrar till.  
o INGET TJAFS MOT DOMARE, SPELARE, VARANDRA, COACHER 

 Man åker hem om man inte sköter sig och lyssnar! 
• Lagekonomi 

Lagkassan har sinat rejält nu i och med inköp av matchställ på ca 20 000.- till detta 
tillkommer Göteborg på ca 20 000.-. Vi fattade beslut att bidra till senaste Arvika resan 
detta på grund av för få spelare och bilar som kunde åka.  

o Vi har ca 3000 kr kvar  
o Vi behöver fylla på lagkassan och tjejerna föreslog att sälja: 

 Kryddor 
 Kakor 
 Kaffekassan 
 Tvättmedel 
 Potatis 
 Toalettpapper 
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o Vilka föräldrar vill ta på sig att ansvara för diverse försäljning för att fylla på 
lagkassan? Detta innebär:  
 Kontakt med företaget som ni har valt  
 dela ut infomaterial till laget 
 ta emot frågor, beställningar för övriga i laget 
 dela ut varorna 
 betala för varorna och redovisa vinsten till laget samt sätta in pengarna 

till laget via KFUM. 
• Säsong 24/25 

o Säsongen är samma som ett läsår. 
o Säsongen avslutas efter Göteborg. 
o Fys/sommar/basket träning (oklart än så länge, kom med tips). 
o Vi kommer förmodligen spela i mellansvenskan och region till hösten. 
o Lagavslutning? Idéer? Hästhagen, Jumpyard, Gustavsvik, Leos Lekland, 

Pizzakväll, Boda Borg, Grilla. Flera av tjejerna ville ha avslutning med f10.  
• Varför har tjejerna fått uppmaning att ha matchställ på sig senaste tiden? 

o Vi kollade med tjejerna vad de trodde:  
 Enklare att dela in lag 
 För att ta bilder 
 Träningskläder 
 Se hur bekväma de är 
 Gå ihop som ett lag 

o Tanken som var, var just att försöka få ihop en bättre laganda. Ett av stegen dit 
kan vara att man kommer i träningskläder som motsvarar sporten.  

• Övrigt 
o Vi gav tjejerna en STOR GULDSTJÄRNA över att de kommunicerar så bra och 

ställer relevanta frågor till coacher och lagföräldrar.  

Föräldramötet tog även upp…  
Vi hade bjudit in Robert från p11 som är kunnig i föreningen och ny i styrelsen och bad honom 
svara på denna frågeställning:  

Vad innebär det att ha ett barn som spelar i KFUM Örebro Basket?  

• Ideell förening, alla hjälps åt, ingen är anställd. 
• Vi är föreningen, inte styrelsen. 
• Som förälder måste man ställa upp för att tjejerna ska kunna spela matcher och åka på 

cuper, ingen gör det åt oss. 
• Allt utanför basketplanen tar ni föräldrar, allt på planen kan vi hjälpa till med att rodda i.  
• Vi behöver minst 4 vuxna som kan sitta i sekretariatet på hemmamatcher. Nu har andras 

föräldrar fått ställa upp, som inte har något med laget att göra.  
• Vi behöver ha fler som kör till bortamatcher.  
• Förslag från Robert var ett nyhetsbrev varje månad om vilka borta- och hemmamatcher 

vi har.  
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Berättade hur det varit och är just nu 

Vi tog upp att laget är snällare och fungerar bättre mot varandra. Dock finns det stora utmaningar 
fortfarande och här behöver ni föräldrar ta ansvar. Ni behöver prata med era tjejer, ni behöver 
komma och visa intresse för era tjejer fritidsintresse.  

Lagföräldrar och coacher har fått lägga ner alldeles för mycket tid på att ta hand om 
attitydproblem i och utanför basketen.  

Sköter de sig inte, blir följden att de inte får spela matcher och andra åtgärder kan bli aktuella. 
Basketen ska vara en trygg plats för alla, och nedlåtande kommentar i ord eller gester tolereras 
inte. Två tjejer blev avisade från spelarmötet pga deras agerande. 

Göteborg 

Alla föräldrar som har barn som ska med till Göteborg måste finnas tillgänglig på mobilen. Detta 
för om det händer något ex skada, men även om ert barn inte sköter sig. Då åker barnet hem och 
det ligger på ERT ansvar att fixa tågbiljett eller komma och hämta. Det finns ingen annan på plats 
som kan ordna detta.  

Det gäller även att era barn kan ta hand om sina egna medtagna saker.  

Lagföräldrar 

• Erik och Lotta sitter kvar. 
• Vi vill gärna ha två till som hjälper till, behöver inte kunna basket. Hör av er till Erik eller 

Lotta. 

Övrigt 

• Alla tjejer behöver en egen mailadress, ett eget inlogg till laget.  
• Alla föräldrar behöver också en egen mailadress och eget inlogg till laget.  
• Tjejerna ska kunna kommunicera själva, det stärker deras utveckling.  
• Tåg till Köpingmatchen, alla bokar och betalar själva. Vi tar även in pengar för att täcka 

upp Elin och Adams biljett.  
 

Avslutningsvis så vill vi uppmana er föräldrar att inte höra av er till era barn under träning eller 
andra aktiviteter, exempelvis spelarmöten. Vi har jobbat hårt med att få till mobilfria 
träningar. Behöver ni få kontakt akut så hör av er till någon ledare. 
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